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PROTOKÓŁ Nr XXII/2021 

z Sesji Rady Gminy Komarówka Podlaska 

odbytej w dniu 31 marca 2021 roku w godz. 900– 1125 

 
 

Ustawowa liczba Radnych Gminy – 15 radnych 

 

Obecni radni: 11 radnych wg załączonej listy obecności. 

 

Obecni sołtysi: 7 sołtysów wg załączonej listy obecności. 

 

Ponadto w sesji uczestniczył: Wójt Gminy Pan Ireneusz Demianiuk, Skarbnik Gminy Pani Małgo-

rzata Patkowska, Sekretarz Gminy Pani Elżbieta Zienkiewicz, Radny Powiatowy Pan Stanisław Or-

łowski, Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Komarówce Podlaskiej Pani 

Agnieszka Zieniuk. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie i sprawy organizacyjne: 

1) stwierdzenie quorum; 

2) przyjęcie protokołu, z poprzedniej sesji; 

3) ustalenie porządku obrad. 

2. Informacja o pracy w okresie międzysesyjnym: 

1) Wójta Gminy; 

     2) Przewodniczącego Rady Gminy. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwie-

rząt na terenie Gminy Komarówka Podlaska na 2021 rok; 

2) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Komarówka 

Podlaska – działki nr ewid. 29 i 30 w m. Woroniec; 

3) wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej wła-

sność Gminy Komarówka Podlaska – dz. nr ewid. 1061 w m. Komarówka Podlaska; 

4) wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Komarówka Podlaska – dz. nr ewid. 1305/3 w m. Żelizna; 

5) uchwalenia Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Koma-

rówka Podlaska na lata 2021 – 2025; 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Komarówka Podlaska; 

7) określenia trybu i zasad przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami Gminy Komarówka Pod-

laska; 

8) wyrażenia woli przystąpienia do porozumienia cywilnoprawnego o ustanowieniu Nadbużań-

skiego Klastra Energii; 

9) określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o docho-

dach gospodarstwa domowego; 

10) trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego działają-

cego na rzecz przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz szczegółowe warunki jego funkcjo-

nowania w Gminie Komarówka Podlaska; 

11) funduszu sołeckiego; 

12) udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Lubelskiemu; 

13) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Radzyńskiemu; 

14) zmiany wieloletniej prognozy finansowej; 

15) zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok. 

4.Wolne wnioski i informacje. 
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5. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 1.1 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – poinformowała, iż dzisiejsza sesja Rady 

Gminy Komarówka Podlaska jest zwołana na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 

roku o samorządzie gminnym. Powitała zebranych. Stwierdziła na podstawie listy obecności, iż 

Rada jest władna do podejmowania uchwał, ponieważ na 15 Radnych Rady Gminy Komarówka 

Podlaska w sesji uczestniczy 11 Radnych. 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI 

lp nazwisko imię status 

1 Bylicki Andrzej obecny 

2 Golanko Stanisław Paweł nieobecny 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz obecny 

5 Krupska Joanna Genowefa obecna 

6 Lisiecki Jakub obecny 

7 Magier Tadeusz obecny 

8 Orłowski Wiesław obecny 

9 Sałuch Sebastian obecny 

10 Siwiński Janusz obecny 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł nieobecny 

12 Weremczuk Tomasz obecny 

13 Wiszniewski Zbigniew obecny 

14 Wodzińska-Furman Edyta obecna 

15 Żukowski Błażej nieobecny 

 

obecni 11 

wszyscy 15 

procent 73,33 % 

Kworum zostało osiągnięte. 

 

Ad. 1.2 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska poinformowała, że protokół, z ostatniej sesji był 
wyłożony do wglądu. Wzorem poprzednich sesji, zaproponowała przyjęcie protokołu bez 
odczytywania. 
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głosowanie Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 31 marca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych gło-

sów 

11 73.33 % 

WSTRZY-

MAŁO SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

4 26.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł nieobecny 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł nieobecny 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej nieobecny 
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Ad 1.3. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przystępujemy do ustalenia porządku 

obrad. Wpłynął wniosek Pana Wójta o wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał w 

sprawie: a) określenia warunków i trybu finansowania zadania własnego Gminy Komarówka 

Podlaska w zakresie rozwoju sportu, b) udzielenia pomocy finansowej powiatowi radzyńskiemu. 

Proponuje tę uchwałę przyjąć w punkcie 3 podpunkty 14 i 15. Czy mają Państwo uwagi do zmian 

w porządku obrad. 

Wniosek stanowi załącznik do protokołu. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

głosowanie Wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał w sprawie: a) określenia warun-

ków i trybu finansowania zadania własnego Gminy Komarówka Podlaska w zakresie 

rozwoju sportu, b) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Radzyńskiemu. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 31 marca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość bezwzględna 

 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych gło-

sów 

11 73.33 % 

WSTRZY-

MAŁO SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

4 26.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł nieobecny 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 
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9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł nieobecny 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej nieobecny 

Ustalenie porządku obrad 

 

głosowanie Ustalenie porządku obrad. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto. 

 

data 31 marca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych gło-

sów 

11 73.33 % 

WSTRZY-

MAŁO SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

4 26.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł nieobecny 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz ZA 
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8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł nieobecny 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej nieobecny 

 

Przyjęty porządek obrad: 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie i sprawy organizacyjne: 

1) stwierdzenie quorum; 

2) przyjęcie protokołu, z poprzedniej sesji; 

3) ustalenie porządku obrad. 

2. Informacja o pracy w okresie międzysesyjnym: 

1) Wójta Gminy; 

     2) Przewodniczącego Rady Gminy. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwie-

rząt na terenie Gminy Komarówka Podlaska na 2021 rok; 

2) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Komarówka 

Podlaska – działki nr ewid. 29 i 30 w m. Woroniec; 

3) wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej wła-

sność Gminy Komarówka Podlaska – dz. nr ewid. 1061 w m. Komarówka Podlaska; 

4) wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Komarówka Podlaska – dz. nr ewid. 1305/3 w m. Żelizna; 

5) uchwalenia Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Koma-

rówka Podlaska na lata 2021 – 2025; 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Komarówka Podlaska; 

7) określenia trybu i zasad przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami Gminy Komarówka Pod-

laska; 

8) wyrażenia woli przystąpienia do porozumienia cywilnoprawnego o ustanowieniu Nadbużań-

skiego Klastra Energii; 

9) określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o docho-

dach gospodarstwa domowego; 

10) trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego działają-

cego na rzecz przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz szczegółowe warunki jego funkcjo-

nowania w Gminie Komarówka Podlaska; 

11) funduszu sołeckiego; 

12) udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Lubelskiemu; 

13) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Radzyńskiemu; 

14) określenia warunków i trybu finansowania zadania własnego Gminy Komarówka Podlaska 

w zakresie rozwoju sportu; 

      15) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Radzyńskiemu. 

16) zmiany wieloletniej prognozy finansowej; 
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     17) zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok; 

4.Wolne wnioski i informacje. 

5. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 2.1 

 

Wójt Gminy - Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni Państwo. Od ostatniej sesji została  

podpisana umowa z Urzędem Marszałkowskim na dofinansowanie unijne sieci wodociągowej, czę-

ściowo w Przegalinach Dużych, częściowo w Brzezinach, budowa przydomowych oczyszczalni w 

tamtym rejonie i modernizacja gminnej oczyszczalni ścieków. Przygotowujemy postępowanie o 

udzielenie zamówienia. Dziś lub jutro zostanie ogłoszone. Będzie realizowane w trybie zaprojektuj 

i wybuduj. W tym roku planowane są przydomowe oczyszczalnie i modernizacja gminnej oczysz-

czalni ścieków, w roku następnym budowa sieci wraz z przyłączami. 

Realizowana jest inwestycja remont organistówki z przeznaczeniem na izbę pamięci. Chwilowo 

wstrzymane były prace, gdyż zaszła konieczność wymiany belek stropowych. Do tego trzeba było 

wykonać krótką dokumentację i uzgodnić to z konserwatorem. Wszystko jest już uzgodnione i ro-

boty ruszyły dalej. 

Brałem udział w posiedzeniu Związku Gmin Północnej Lubelszczyzny, na którym uchwalono bu-

dżet. Składka na mieszkańca została na poziomie 50 groszy. Dyskutowano na temat przeniesienia 

kompostowni za halę sortowni, aby ograniczyć emisję zapachów przeszkadzających mieszkańcom. 

Dyskutowano na temat utworzenia fundacji Ekoadamki, która miałaby realizować przedsięwzięcia 

z zakresu ochrony środowiska i zmniejszyć uciążliwości dla mieszkańców. 

Ostatecznie rozliczono projekt termomodernizacji budynku OSP. W trakcie jest drugi etap wyko-

nywania kolektorów słonecznych, termin do końca września. Natomiast kotły ciepła rozpoczniemy 

po zakończeniu sezonu grzewczego. Prowadziłem bieżące sprawy i przyjmowałem interesantów. 

 

Ad. 2.2 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Pierwszego marca uczestniczyłam w dzie-

sięcioleciu hafciarek. Czwartego marca uczestniczyłam w posiedzeniu Komisji Rewizyjnej. W 

dniach piątego i dziwiętnastego marca pełniłam dyżury. Dwudziestego czwartego marca podpisy-

wałam zaproszenia na sesję i życzenia. Dwudziestego dziewiątego marca uczestniczyła w posie-

dzeniu Wspólnej Komisji. Dziękuję. 

Ad. 3.1 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – przechodzimy do punktu następnego pod-

jęcie uchwały w sprawie określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobie-

gania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Komarówka Podlaska na 2021 rok. 
 

Wójt Gminy – Rada Gminy ma obowiązek przyjęcia programu do końca marca. Mamy nadal za-

wartą umowę ze schroniskiem Nowodwór. Na program przeznaczamy 20700 złotych. Projekt pro-

gramu został pozytywnie zaopiniowany przez koła łowieckie i przez powiatowego lekarza wetery-

narii. Mamy wyznaczone gospodarstwo, gdyby zwierzęta gospodarskie uciekły lub w przypadku 

odebrania zwierząt. 

 

Radny Pan Andrzej Bylicki – Mam mieszane uczucia. To jest ładnie napisane, ale to jest śmieszne. 

Zawieramy umowę, z Fundacją Podaj Łapę, ale, to co działo się w Wiskach, w grudniu, kiedy ktoś 

przyjechał w sobotę i ukradł psa, bo tak policja stwierdziła, nie zawiadamiając lekarza weterynarii 

i nie zawiadamiając wójta. Na policji okazało się, że jest to sprawa małej wartości i ta sprawa upa-

dła. Jak uderzysz psa, to są sądy, a jak ktoś ukradł psa ?(a to nie moje stwierdzenie, tylko stwier-

dzenie policji). Dziennikarze też piszą różnie. Dzwoniłem, to jest dobry temat, nikt nic ani słowa 

nie podjął. Pies zginął kobiecie, i to kobiecie, która ma 80 lat i nikt nic nie wie. My zawieramy 

umowę z Fundacją, a oni co chcą, to robią. Przepisy powinny obowiązywać jedna i drugą stronę. 
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Jakby załapali psa, to gmina zapłaci za złapanie, za żywienie. A tu przyjechali samochodem i za-

brali. Jest jeszcze drugie pytanie. Ta kobieta miała ciągnik i jest podejrzenie, że mogli przyjechać 

nie tylko po psa, ale też po coś innego. Po co Rada podejmuje takie decyzje, jak druga strona co 

chce, to robi. Po co wiązać się taką współpracą? Wszystkie instytucje umyły ręce i sprawa została 

nierozwiązana. Dziękuję. 

Wójt Gminy – Mówimy tu o dwóch sprawach. Przyjmujemy dziś program opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi. Natomiast przypadek, o którym Pan Radny mówi to zabór psa na konkretnym po-

dwórku i od konkretnego właściciela. Tutaj Stowarzyszenie nie zabrało psa i nie wiadomo kto go 

zabrał. Policja tego nie ustaliła, kto zabrał tego psa. Natomiast współpraca ze Stowarzyszeniem 

polega na tym, że przechowują nam pieski, przekazują do adopcji. Gdy pies nie ma właściciela to, 

wtedy współpracujemy. Natomiast tutaj sytuacja jest inna. Ja sam zadzwoniłem na policje, aby to 

objęła swoim zainteresowaniem, z tego względu, że kobieta mieszka sama. Nie można mieszać 

zaboru psa z podwórka z łańcucha, z ogólnym programem opieki nad zwierzętami bezdomnymi. 

 

Radny Pan Andrzej Bylicki – Ja rozumiem, ale ta fundacja jest z Radzynia. Prawdopodobnie tego 

psa zabrał ktoś z Radzynia, no bo nie z Warszawy. 

 

Wójt Gminy – Jeśli oni faktycznie zabrali, to powinni to zgłosić do lekarza weterynarii, dzielnico-

wego lub wójta. A nikt tego nigdzie nie zgłosił. Dzwoniliśmy do nich i twierdzą, że nie odbierali 

tego psa. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo jeszcze pytania? 

 

Innych pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie komisji połączonych. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Wiesław Orłowski – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Sekretarz Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie określenia Programu opieki nad zwie-

rzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Komarówka Pod-

laska na 2021 rok. 
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdom-

nymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Komarówka Podla-

ska na 2021 rok. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 31 marca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 10 90.91 % pula głosów 15 - 
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PRZECIW 1 9.09 % oddanych gło-

sów 

11 73.33 % 

WSTRZY-

MAŁO SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

4 26.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej PRZECIW 

2 Golanko Stanisław Paweł nieobecny 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł nieobecny 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej nieobecny 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 3.2 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – przechodzimy do punktu następnego pod-

jęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej wła-

sność Gminy Komarówka Podlaska – działki nr ewid. 29 i 30 w m. Woroniec. Czy mają Państwo 

pytania? 

 

Radny Pan Andrzej Bylicki – Do wydzierżawienia Derewiczna, Komarówka i Przegaliny. W Ko-

marówce jest działka ponad hektar do wydzierżawienia... 

 

Wójt Gminy – Na dzisiejszą sesję mamy Woroniec 20 arów, Żelizna 10 arów i Komarówka 77 

arów to ogródki działkowe. Dotyczy to wydzierżawienia dotychczasowym dzierżawcom. Dzier-

żawcy z Worońca na 3 lata. Dzierżawca z Żelizny na 10 lat. Dzierżawcy z Komarówki na 10 lat. 

Był wniosek z Komisji wspólnej, aby dzierżawy przedłużyć na 3 lata, dotychczasowym użytkow-

nikom. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo jeszcze pytania? 

 

Innych pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie komisji połączonych. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Wiesław Orłowski – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Sekretarz Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Komarówka Podlaska – działki nr ewid. 29 i 30 w m. 

Woroniec. 
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Komarówka Podlaska – działki nr ewid. 29 i 30 w m. 

Woroniec. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 31 marca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych gło-

sów 

11 73.33 % 

WSTRZY-

MAŁO SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

4 26.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł nieobecny 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz ZA 
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8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł nieobecny 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej nieobecny 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 3.3 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – przechodzimy do punktu następnego pod-

jęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym nieru-

chomości stanowiącej własność Gminy Komarówka Podlaska – dz. nr ewid. 1061 w m. Koma-

rówka Podlaska. Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie komisji połączonych. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Wiesław Orłowski – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Sekretarz Gminy – Jeżeli zmieniamy na okres 3 lat, to nie stosujemy trybu bezprzetargowego. 

Odczytała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stano-

wiącej własność Gminy Komarówka Podlaska – dz. nr ewid. 1061 w m. Komarówka Podlaska. 
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Komarówka Podlaska – dz. nr ewid. 1061 w m. Koma-

rówka Podlaska. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 31 marca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych gło-

sów 

11 73.33 % 
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WSTRZY-

MAŁO SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

4 26.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł nieobecny 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł nieobecny 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej nieobecny 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 3.4 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – przechodzimy do punktu następnego pod-

jęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym nieru-

chomości stanowiącej własność Gminy Komarówka Podlaska – dz. nr ewid. 1305/3 w m. Żelizna. 

Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie komisji połączonych. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Wiesław Orłowski – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Sekretarz Gminy – Jeżeli zmieniamy na okres 3 lat, to nie stosujemy trybu bezprzetargowego. 

Odczytała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stano-

wiącej własność Gminy Komarówka Podlaska – dz. nr ewid. 1305/3 w m. Żelizna. 
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
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stanowiącej własność Gminy Komarówka Podlaska – dz. nr ewid. 1305/3 w m. Żeli-

zna. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 31 marca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych gło-

sów 

11 73.33 % 

WSTRZY-

MAŁO SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

4 26.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł nieobecny 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł nieobecny 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej nieobecny 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. 3.5 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – przechodzimy do punktu następnego pod-

jęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym za-

sobem Gminy Komarówka Podlaska na lata 2021 – 2025. 
 

Wójt Gminy – Wysoka Rado. Program inwentaryzuje nasz zasób mieszkaniowy. Określa jakimi 

lokalami gmina dysponuje i określa stan techniczny tych lokali. Jest podany też metraż i położenie. 

Mamy też plan większych remontów. W okresie 2021-2025 nie planujemy generalnych remontów. 

Nie planujemy sprzedaży lokali mieszkalnych. Generalnie, źródłem utrzymania i remontów lokali 

są wpływy z czynszów. Na komisji ustaliliśmy, że musimy jeszcze przeanalizować wysokości czyn-

szów, bo to budziło zastrzeżenia. Taki projekt opracujemy na komisji budżetowej. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo jeszcze pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie komisji połączonych. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Wiesław Orłowski – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Sekretarz Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego programu go-

spodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Komarówka Podlaska na lata 2021 – 2025. 
 

głosowanie Podjęcie uchwał w sprawie uchwalenia Wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Komarówka Podlaska na lata 2021 – 2025. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 31 marca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych gło-

sów 

11 73.33 % 

WSTRZY-

MAŁO SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

4 26.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 
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2 Golanko Stanisław Paweł nieobecny 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł nieobecny 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej nieobecny 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 3.6 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – przechodzimy do punktu następnego pod-

jęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia zasad wynajmowania lokali wchodzą-

cych w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Komarówka Podlaska. 

 

Wójt Gminy – Do poprzedniej uchwały chcemy dodać ustęp 3-5, czyli w uchwale z listopada 2020 

roku, powinien znaleźć się zespół opiniujący. Jeżeli będzie złożony wniosek, to musi być opinia 

zespołu. Dopiero wówczas może nastąpić merytoryczne rozstrzygnięcie, przydział lokalu bądź od-

mowa. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo jeszcze pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie komisji połączonych. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Wiesław Orłowski – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Sekretarz Gminy – odczytała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia zasad 

wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Komarówka Podlaska. 
 

głosowanie Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia zasad wynajmowania 

lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Komarówka Podlaska. 

jednostka Rada Gminy 
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wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 31 marca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 10 90.91 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych gło-

sów 

11 73.33 % 

WSTRZY-

MAŁO SIĘ 

1 9.09 % nieoddanych 

głosów 

4 26.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej WSTRZYMAŁ SIĘ 

2 Golanko Stanisław Paweł nieobecny 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł nieobecny 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej nieobecny 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 3.7 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – przechodzimy do punktu następnego pod-

jęcie uchwały w sprawie określenia trybu i zasad przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami 

Gminy Komarówka Podlaska. 
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Wójt Gminy – Chcemy ustalić tryb i zasady przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami Gminy, 

tych, które są obligatoryjne i wynikają z ustawy, jak również konsultacji na wniosek Rady, Wójta 

czy grupy mieszkańców. Uchwała jest potrzeba, bo będziemy przeprowadzali konsultacje, cho-

ciażby w przypadku strategii ponadlokalnej. Z inicjatywą przeprowadzenia konsultacji może wy-

stąpić Rada Gminy, Wójt, jednostka pomocnicza i grupa co najmniej 30 mieszkańców. Wówczas 

Wójt podejmuje decyzję po rozważeniu zasadności i kosztów konsultacji, w przypadku konsultacji 

fakultatywnych. W przypadku obligatoryjnych należy je przeprowadzić. Konsultacje mają charak-

ter opiniodawczy dla Wójta, nie są wiążące. 

 

Radny Pan Andrzej Bylicki – Jak mają się konsultacje do zebrań wiejskich? 

 

Wójt Gminy – To zupełnie inny tryb. Zebrania wiejskie mamy na podstawie regulaminów poszcze-

gólnych sołectw i dotyczą tylko spraw danego sołectwa. Konsultacje dotyczą całej gminy, każdy 

mieszkaniec może się wypowiedzieć, zgłosić uwagi i zastrzeżenia. Zebranie wiejskie to też jedna z 

form konsultacji. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo jeszcze pytania? 

 

Innych pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie komisji połączonych. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Wiesław Orłowski – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Sekretarz Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie określenia trybu i zasad przeprowadzania 

konsultacji z mieszkańcami Gminy Komarówka Podlaska. 
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie określenia trybu i zasad przeprowadzania konsultacji z 

mieszkańcami Gminy Komarówka Podlaska. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 31 marca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych gło-

sów 

11 73.33 % 

WSTRZY-

MAŁO SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

4 26.67 % 

Wyniki imienne 
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lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł nieobecny 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł nieobecny 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej nieobecny 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 3.8 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – przechodzimy do punktu następnego pod-

jęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do porozumienia cywilnoprawnego o usta-

nowieniu Nadbużańskiego Klastra Energii. 
 

Wójt Gminy – Chodzi tu o podjęcie działań zmierzających, w nowej perspektywie unijnej, do po-

zyskiwania środków zewnętrznych na budowę odnawialnych źródeł energii. Stąd pomysł, aby sa-

morządy powiatu radzyńskiego zawiązały klaster energetyczny. Ma on formę porozumienia cywil-

noprawnego, w ramach którego będzie możliwość budowy odnawialnych źródeł energii typu farmy 

fotowoltaiczne, dostarczanie i sprzedaż tej energii. Stąd propozycja, aby i nasza Gmina do klastra 

przystąpiła. Generalnie, są wszystkie gminy, tylko gmina Borki wycofała się z tego projektu. Też 

chcemy w tym uczestniczyć. Bo jest ogólny trend, aby energia pochodziła w dużej mierze z odna-

wialnych źródeł. Trzeba być na bieżąco, bo prawdopodobnie będą pieniądze i dla gospodarstw do-

mowych i na większe inwestycje. Moim zdaniem, jest to inicjatywa, do której należałoby przystą-

pić. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo jeszcze pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie komisji połączonych. 
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Przewodniczący Komisji Pan Wiesław Orłowski – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Sekretarz Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do poro-

zumienia cywilnoprawnego o ustanowieniu Nadbużańskiego Klastra Energii. 
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do porozumienia cywilno-

prawnego o ustanowieniu Nadbużańskiego Klastra Energii. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 31 marca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych gło-

sów 

11 73.33 % 

WSTRZY-

MAŁO SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

4 26.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł nieobecny 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł nieobecny 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 
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14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej nieobecny 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 3.9 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – przechodzimy do punktu następnego pod-

jęcie uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz 

wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 
 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Agnieszka Zieniuk – Zgodnie z art. 7 

ustawy o dodatkach mieszkaniowych Rada Gminy jest zobowiązana do określenia wzoru wniosku 

o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach. Wszystkie wytyczne 

wynikają z ustawy o zmianie niektórych ustaw wspierających rozwój mieszkalnictwa. Wzory nie-

znacznie się różnią. Zostały zaktualizowane. Będą obowiązywały od 1 lipca 2021 r. Przyjęcie ich 

jest niezbędne do realizacji zadań wynikających z ustawy o dodatkach mieszkaniowych. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo jeszcze pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie komisji połączonych. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Wiesław Orłowski – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Sekretarz Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie 

dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku miesz-

kaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 31 marca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych gło-

sów 

11 73.33 % 

WSTRZY-

MAŁO SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

4 26.67 % 

Wyniki imienne 
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lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł nieobecny 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł nieobecny 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej nieobecny 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 3.10 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – przechodzimy do punktu następnego pod-

jęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdy-

scyplinarnego działającego na rzecz przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz szczegółowe wa-

runki jego funkcjonowania w Gminie Komarówka Podlaska. 
 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Agnieszka Zieniuk – Poprzednia 

uchwała była przyjęta w 2011 roku. Były zmiany i zaktualizowały się przepisy i my również tryb i 

sposób powoływania musimy zaktualizować. Zrezygnowaliśmy z kadencyjności Zespołu Interdy-

scyplinarnego, ponieważ nie ma takiego wymogu. Określiliśmy które podmioty będą wchodziły w 

skład zespołu. Ponownie zaktualizowaliśmy zadania i szczegółowe warunki funkcjonowania ze-

społu i pracy grup roboczych. 

  

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo jeszcze pytania? 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie komisji połączonych. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Wiesław Orłowski – Opinia Komisji jest pozytywna. 
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Sekretarz Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoły-

wania członków Zespołu Interdyscyplinarnego działającego na rzecz przeciwdziałania przemocy w 

rodzinie oraz szczegółowe warunki jego funkcjonowania w Gminie Komarówka Podlaska. 
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 

Zespołu Interdyscyplinarnego działającego na rzecz przeciwdziałania przemocy w ro-

dzinie oraz szczegółowe warunki jego funkcjonowania w Gminie Komarówka Podla-

ska. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 31 marca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych gło-

sów 

11 73.33 % 

WSTRZY-

MAŁO SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

4 26.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł nieobecny 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł nieobecny 

12 Weremczuk Tomasz ZA 
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13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej nieobecny 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przerwa o obradach Rady Gminy 1015-1026. 

 

Ad. 3.11 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – przechodzimy do punktu następnego pod-

jęcie uchwały w sprawie funduszu sołeckiego. 
 

Wójt Gminy – Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado. Co roku do 31 marca trzeba podjąć uchwałę, 

aby nie wyodrębniać na następny rok funduszu sołeckiego. Po przeanalizowaniu tego zagadnienia 

postanowiliśmy, aby na 2022 rok nie wyodrębniać funduszu sołeckiego. Czyli prowadzić taką go-

spodarkę i taką współpracę z sołectwami, jaką do tej pory. Bieżące sprawy takie jak remonty dróg, 

naprawy czy inwestycje zaplanowane lub pojawiające się w trakcie, będą tak jak dotychczas reali-

zowane. Dla nas wyodrębnienie środków w kwocie około 300 tys. zł. i rozdzielenie tego na po-

szczególne sołectwa, przy inwestycjach, które realizujemy i mamy zamiar realizować, spowodo-

wałoby, że mogłoby zabraknąć środków do dużych inwestycji. Zapewniam, że są środki zabezpie-

czone na współpracę ze Strażą, KGW, GCK i innymi organizacjami, więc działalność sołecka bę-

dzie prowadzona, o ile pandemia pozwoli. To, że nie ma wyodrębnionego funduszu, to nie znaczy, 

że nic się nie dzieje. Niezbędne środki będą przekazywane bezpośrednio z budżetu i proszę o zgła-

szanie potrzeb. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie komisji połączonych. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Wiesław Orłowski – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Skarbnik Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie funduszu sołeckiego. 
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie funduszu sołeckiego. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 31 marca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 
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ZA 10 90.91 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych gło-

sów 
11 73.33 % 

WSTRZY-

MAŁO SIĘ 

1 9.09 % nieoddanych 

głosów 
4 26.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej WSTRZYMAŁ SIĘ 

2 Golanko Stanisław Paweł nieobecny 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł nieobecny 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej nieobecny 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 3.12 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – przechodzimy do punktu następnego pod-

jęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Lubelskiemu. 
 

Wójt Gminy – Ta pomoc rzeczowa dotyczy wykonania kosztorysu i projektu stałej organizacji 

ruchu na odcinku drogi wojewódzkiej 813, przed Florianem aż do Kaplicy. Ten odcinek jest zapla-

nowany w tym roku do przebudowy. Wykonaliśmy dokumentację pięciokilometrową, kilka lat 

temu, realizacja inwestycji była etapowana. Został ostatni etap i zaszła konieczność aktualizacji 

kosztorysu i wykonania projektu stałej organizacji ruchu. Trzeba to zrobić szybko, aby zarząd dróg, 

mógł ogłosić postępowanie przetargowe i wykonać ten odcinek. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 
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Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie komisji połączonych. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Wiesław Orłowski – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Skarbnik Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Wojewódz-

twu Lubelskiemu. 
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Lubel-

skiemu. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 31 marca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 10 90.91 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych gło-

sów 

11 73.33 % 

WSTRZY-

MAŁO SIĘ 

1 9.09 % nieoddanych 

głosów 

4 26.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej WSTRZYMAŁ SIĘ 

2 Golanko Stanisław Paweł nieobecny 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 
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11 Uss vel Wąsowicz Paweł nieobecny 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej nieobecny 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 3.13 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – przechodzimy do punktu następnego pod-

jęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Radzyńskiemu. 
 

Wójt Gminy – Chodzi tu o udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Radzyńskiemu na funkcjo-

nowanie linii autobusowej na linii Komarówka Podlaska Radzyń Podlaski. W tamtym roku też było 

to dofinansowane. Jest zawarte takie porozumienie, że oprócz dotacji z budżetu państwa, pozostałe 

koszty są dzielone na pół pomiędzy Powiat i Gminę. Oczywiście na trasie danej gminy, więc my 

dopłacamy do Wohynia. To 1600 złotych. Niech ta linia będzie. Są wnioski, aby autobus przejeżdżał 

przez Derewiczną. Zgłoszę to do przewoźnika. Jest to nasze jedyne połączenie z naszym miastem 

powiatowym. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie komisji połączonych. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Wiesław Orłowski – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Skarbnik Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Radzyńskiemu. 
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Radzyń-

skiemu. (autobus). 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 31 marca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 
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ZA 11 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych gło-

sów 

11 73.33 % 

WSTRZY-

MAŁO SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

4 26.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł nieobecny 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł nieobecny 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej nieobecny 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 3.14 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – przechodzimy do punktu następnego pod-

jęcie uchwały w sprawie określenia warunków i trybu finansowania zadania własnego Gminy Ko-

marówka Podlaska w zakresie rozwoju sportu. 
 

Wójt Gminy – Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, chcemy podjąć tę uchwałę na podstawie 

ustawy o sporcie, żeby mieć możliwość dotowania klubów sportowych. Ta uchwała zawiera ogólne 

zasady, na podstawie których gmina będzie mogła udzielać dotacji wspierających działalność spor-

tową. Szkielet tego postępowania: gmina ogłasza konkurs, zainteresowany klub składa wniosek, 

komisja powołana przez wójta rozpatruje wniosek i udziela dotacji, podpisując umowę, potem klub 

ma się rozliczyć z dotacji. Są określone wzory wniosku i rozliczenia sprawozdania. Co roku w 

budżecie będą przewidziane środki na wsparcie klubów sportowych i będę ogłaszał te konkursy na 

początku roku. Na podstawie ustawy o sporcie, chcemy wesprzeć działalność klubu sportowego Az 
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Bud Komarówka Podlaska, który u nas dobrze funkcjonuje, ale to nie zawęża się tylko do tego 

klubu. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie komisji połączonych. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Wiesław Orłowski – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Sekretarz Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie określenia warunków i trybu finansowa-

nia zadania własnego Gminy Komarówka Podlaska w zakresie rozwoju sportu. 
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie określenia warunków i trybu finansowania zadania wła-

snego Gminy Komarówka Podlaska w zakresie rozwoju sportu. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 31 marca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 10 90.91 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych gło-

sów 

11 73.33 % 

WSTRZY-

MAŁO SIĘ 

1 9.09 % nieoddanych 

głosów 

4 26.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł nieobecny 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa WSTRZYMAŁA SIĘ 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz ZA 
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8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł nieobecny 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej nieobecny 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 3.15 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – przechodzimy do punktu następnego pod-

jęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Radzyńskiemu. (remont drogi 

powiatowej nr 1106). 
 

Wójt Gminy – Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, ta uchwała dotyczy przekazania pomocy fi-

nansowej Powiatowi Radzyńskiemu w kwocie 25 tys. zł. Na Komisji rozmawialiśmy o 20 tys. zł, 

ale już po Komisji, z powiatu przyszła informacja, że planowany koszt remontu drogi powiatowej 

w Kolembrodach, za nowym mostem, koło posesji Pana Jasińskiego, to będzie 50 tys. zł. Zgodnie 

z zasadą 50% na 50%, gdy będzie zgoda Państwa Radnych, gmina Komarówka przekaże 25 tys. zł, 

i Powiat przekaże 25 tys. zł. Jest konieczność wyremontowania tej drogi, aby była przejezdna, o 

każdej porze roku, z uwagi, że jest dobry most o wysokim tonażu, a samochody ciężkie jeżdżą do 

gospodarstwa rolnego i w trakcie wywozu drewna z lasu. Proponuję, aby takiej pomocy udzielić i 

Powiat niezwłoczne przystąpi do naprawy tej drogi. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie komisji połączonych. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Wiesław Orłowski – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Skarbnik Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Radzyńskiemu. 
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Radzyń-

skiemu (remont drogi powiatowej nr 1106). 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 31 marca 2021 r.   
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typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 10 90.91 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych gło-

sów 

11 73.33 % 

WSTRZY-

MAŁO SIĘ 

1 9.09 % nieoddanych 

głosów 

4 26.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł nieobecny 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa WSTRZYMAŁA SIĘ 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł nieobecny 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej nieobecny 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 3.16 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – przechodzimy do punktu następnego pod-

jęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 
 

Skarbnik Gminy – Przedstawiła zmiany wieloletniej prognozy finansowej, których szczegółowy 

wykaz znajduje się w załączonym do uchwały objaśnieniu. 

Objaśnienie do wieloletniej prognozy finansowej na 2021 rok stanowi załącznik do protokołu. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo jeszcze pytania? 

 

Innych pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie komisji połączonych. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Wiesław Orłowski – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Skarbnik Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finanso-

wej. 
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 31 marca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych gło-

sów 

11 73.33 % 

WSTRZY-

MAŁO SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

4 26.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej ZA 

2 Golanko Stanisław Paweł nieobecny 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 
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11 Uss vel Wąsowicz Paweł nieobecny 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej nieobecny 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 3.17 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – przechodzimy do punktu następnego pod-

jęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok. 
 

Skarbnik Gminy – Przedstawiła zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok, których szczegółowy 

wykaz znajduje się w załączonym do uchwały uzasadnieniu. 

Uzasadnienie do zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Czy mają Państwo jeszcze pytania? 

Innych pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Proszę o opinie komisji połączonych. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Wiesław Orłowski – Opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Skarbnik Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok. 
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 31 marca 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 10 90.91 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych gło-

sów 

11 73.33 % 

WSTRZY-

MAŁO SIĘ 

1 9.09 % nieoddanych 

głosów 

4 26.67 % 

Wyniki imienne 
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lp nazwisko imię głos 

1 Bylicki Andrzej WSTRZYMAŁ SIĘ 

2 Golanko Stanisław Paweł nieobecny 

3 Ilczuk Sławomir nieobecny 

4 Klimiuk Tomasz ZA 

5 Krupska Joanna Genowefa ZA 

6 Lisiecki Jakub ZA 

7 Magier Tadeusz ZA 

8 Orłowski Wiesław ZA 

9 Sałuch Sebastian ZA 

10 Siwiński Janusz ZA 

11 Uss vel Wąsowicz Paweł nieobecny 

12 Weremczuk Tomasz ZA 

13 Wiszniewski Zbigniew ZA 

14 Wodzińska-Furman Edyta ZA 

15 Żukowski Błażej nieobecny 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 4 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przystępujemy do punktu wolne wnioski 

i informacje. 
 

Radny Pan Andrzej Bylicki – Mam prośbę do Pani Przewodniczącej, aby na przyszłe sesje, w 

miarę możliwości, zaprosiła z powiatu Starostę, Dyrektora Dróg, Lekarza Powiatowego oraz z 

Urzędu Wojewódzkiego i z Sejmiku. Niech nam powiedzą, jak jest obecnie polityka. To nie jest 

proste, ale wiedzielibyśmy jakie szanse na nasz gmina. I jeszcze do Pani Przewodniczącej, chodzi 

tu o powiat. Mamy Pana Dyrektora Drogownictwa, którego ja, dosyć dobrze znam. To jest Pan 

Dyrektor, którego niewiele co obchodzi, tylko dyrektorowanie. Bo trudno sobie wyobrazić przez 

cztery czy pięć lat, a w tamtym roku dokończyliśmy połączenie z Białą Podlaską. Jest w Wiskach 

znak pięć ton. Będąc w Radzyniu 2-3 razy w tygodniu, zdarza mi się, że nie mijam tira od krzyżówki 

Wisznickiej do Radzynia, zaś od domu do końca Wisek mijam trzy tiry. Tam jest znak 8 ton, a Wiski 

mają 5 ton. Tutaj nieraz przez godzinę przejeżdża kilka tirów. W piątek jest nasilenie. W sobotę jest 

zakaz, to wszystkie samochody z Parczewa jadą przez Wiski, bo boją się jechać przez Wisznice. 

My bierzemy kredyt na drogę, mamy dobrą drogę to szanujmy ją. Nie domagam się, aby nikt nie 

jeździł dużym transportem, ale takie nasilenie ciężarowych samochodów przez Walinnę, Kolem-

brody i Wiski to może 10-15% nie jedzie krajówką. To coś tu nie gra. Dyrektor tak łaskę robi, że tu 

pomaga, niech on na wojewódzkiej zwiększy. Przecież z Wohynia sadownicy biorą pozwolenie na 

przejazd z jabłkami na jesień. A u nas 5 ton a leci 40-45 ton. To nie są miejscowe samochody. 

Kolejna sprawa: Wiski do początku Walinny to super droga, Walinna do Kolembród – już było dużo 

oszczędniej, od Kolembród do krzyżówki - jeszcze bardziej oszczędnie. Pierwsze zepsuje się droga 
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od Kozłów do krzyżówki w Kolembrodach. Dbajmy o to, a Dyrektor też o to powinien dbać, a nie 

tylko obiecywać. Uważam, że to jest dla Gminy poważny problem. Do Pana Wójta, przedwczoraj 

rozmawialiśmy o tych dziurach. Niech Pan pojedzie do granicy z Komarówką. Ktoś przywiózł as-

falt, ale zabrakło na największe dziury. Jest to wydatek tysiąca  złotych, a dla ludzi jest dużo wy-

godniej. 

 

Sołtys wsi Przegaliny Duże Pan Wojciech Radczuk – Panie Wójcie, Pani Przewodnicząca, Wy-

soka Rado. Droga gminna w miejscowości Przegaliny, kolonia Tryb, tam leży duży, powalony jesion 

z korzeniami. Pieczę ma tam konserwator zabytków. Rolnicy prosili, aby to usunąć, bo nie maja 

dojazdu na pola z maszynami rolniczymi. Mieszkańcy ulicy Miodowej, od Pana Jędrzejewskiego do 

granicy z Brzezinami, prosili o cztery składy tłucznia, bo powstały koleiny i duże dziury. Rolnicy 

gminnych miejscowości, nie tylko mojego sołectwa, prosili o drogi gminne prowadzące na łąki w 

kierunku rzeki Białki. Jest pięć tych dróg. Cztery ziemno-torfowe, i jedna piaszczysta. Sprzęt rolni-

czy jest dużo cięższy niż 20 lat temu. Problem dotyczy nie samych właścicieli, ale też dzierżawców 

z miejscowości Ossowa, Przegaliny Duże, Przegaliny Małe, Derewiczna, Żelizna, częściowo Żulinki 

i Komarówka Podlaska. Z tych dróg korzystają rolnicy z tych miejscowości. Dobrze byłoby coś w 

tym kierunku uczynić, aby te drogi utwardzić. Korzystają z tych dróg też myśliwi, którzy jeżdżą 

samochodami terenowymi, qadami, często trzeba ich wyciągać z tych dróg. Prosiłbym o zaintereso-

wanie tą sprawą. Dziękuję. 
 

Sołtys wsi Przegaliny Małe Pan Jarosław Kubaczuk - Panie Wójcie, Wysoka Rado, Szanowni 

Państwo. Chcę podnieść kwestię odnośnie tłucznia i żużlu. Ładowność samochodu 24 tony a przy-

wożą po pół składu. Zgłaszają mi ludzie, żeby zobaczyć, co się dzieje, bo przywożą po 1-1,5 tony a 

z fakturami przychodzą do Wójta, żeby płacić za wszystko. Jak przyszedłem i był telefon do pana, 

który brał tłuczeń albo żużel to przywiózł cały skład. Jak tylko odszedłem z tej drogi, znowu dwie-

trzy taczki (tak w cudzysłowie). Niech ktoś się tym zajmie. Tak nie może być, żeby Gminę okradać. 

Niech wożą, ile trzeba, albo trzeba podziękować tym panom. Ja deklaruję, że jeżeli będę w domu, a 

ktoś da mi znać, przyjdę i przypilnuję. Jeśli wysypie nie tyle ile trzeba, to zgłoszę to na policję. 

Proszę się tym zająć. Dziękuję. 
 

Innych pytań nie zgłoszono. 

 

Wójt Gminy – Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado. Te dziury łatali nasi pracownicy – kierowca z 

OSP i kierowca dowożący osoby niepełnosprawne, i albo zbrakło asfaltu, albo nie zdążyli załatać 

wszystkich dziur. Uzupełnimy dziury w okolicy stacji paliw dziś albo jutro. Czekamy na rozstrzy-

gnięcie w sprawie remontu ulicy Wojska Polskiego. Jeśli dostaniemy dofinansowanie, to będziemy 

to robili, a jeśli nie to trzeba będzie wyremontować to kompleksowo. Na pewno trzeba to zrobić. 

Jesion ma Trybie. Rozmawiałem z naszym kierowcą z Przegalin Dużych i on ma to pociąć i udrożnić 

drogę. 

Ulica Miodowa, jeszcze w tym roku nie woziliśmy kruszywa na drogi, więc proszę do mnie zgła-

szać, gdzie trzeba zawieźć. Zrobię postępowanie przetargowe i wyłonimy wykonawcę. 

Jeśli, ktoś ma podejrzenia, że jest za mało tego towaru, to trzeba to zgłaszać do mnie lub do Pana 

Kierownika Kalinowskiego. Wówczas będziemy reagować. Wszystkich samochodów nie przewa-

żamy, ale wyrywkowo przeważamy. Gdy miałem do jednego wykonawcy podejrzenia, to wówczas 

każdy samochód był ważony. Mogę też zaznaczyć w tym przetargu, że każdy samochód będzie 

przez nas ważony. 

Odnośnie dróg do łąk to mamy jeszcze dużo remontów dróg, przy których mieszkają ludzie i od 

tego trzeba zaczynać. Przy drogach do łąk równiarka nic nie da. Tam trzeba robić wywózkę. Nie 

wiem, czy wystarczy nam pieniędzy. Pieniądze były potrzebne na odśnieżanie. Zobaczymy, jak bu-

dżet będzie wykonywany. Mieliśmy zaplanowane na remonty 120 tys. zł. na cały rok. Po odśnieża-

niu zostało nam około 100 tys. zł. To przy cenach równiarki i kruszywa nie zrobimy tego dużo. 

Dlatego w pierwszej kolejności będziemy to robić tam, gdzie mieszkają ludzie. Dlatego proszę 
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zgłaszać drogi do remontu i będziemy naprawiać w ramach środków, które mamy. 

 

Radny Pan Tadeusz Magier – Kiedy będzie objazdówka? 

 

Wójt Gminy – Kiedy Państwo Radni zdecydują. 

 

Państwo Radni uzgodnili objazd i skontrolowanie stanu dróg po świętach. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Przypomniała o konieczności złożenia 

oświadczeń majątkowych do końca kwietnia. Przekazała Państwu Radnym świąteczne życzenia z 

Szkoły Podstawowej w Komarówce Podlaskiej, GCK, Liceum Ogólnokształcącego i Szkoły Pod-

stawowej w Walinnie. 

Ad. 5 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Joanna Krupska – Po wyczerpaniu porządku obrad dokonała 

zamknięcia obrad sesji, dziękując wszystkim za udział. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

 

                     Protokolant            Przewodniczący Rady Gminy 

 

          Anna Kurianowicz-Klimiuk            Joanna Krupska 

 

 

 

 Protokół sporządzono dnia 19 kwietnia 2021 roku. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



36 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

WYKAZ UCHWAŁ RADY GMINY KOMARÓWKA PODLASKA 

podjętych na sesji w dniu 31 marca 2021 r. 

Uchwała Nr XXII/165/2021 w sprawie określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Komarówka Podlaska na 2021 rok. 

Uchwała Nr XXII/166/2021 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Komarówka Podlaska. 

Uchwała Nr XXII/167/2021 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Komarówka Podlaska. 

Uchwała Nr XXII/168/2021 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Komarówka Podlaska. 

Uchwała Nr XXII/169/2021 w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem Gminy Komarówka Podlaska na lata 2021 – 2025. 

Uchwała Nr XXII/170/2021 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Komarówka Podlaska. 

Uchwała Nr XXII/171/2021 w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z 

mieszkańcami Gminy Komarówka Podlaska. 

Uchwała Nr XXII/172/2021 w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do porozumienia cywilnoprawnego 

o ustanowieniu Nadbużańskiego Klastra Energii. 

Uchwała Nr XXII/173/2021 w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego 

oraz wzoru deklaracji o dochodach. 

Uchwała Nr XXII/174/2021 w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego działającego na rzecz przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz szczegółowe 

warunki jego funkcjonowania w Gminie Komarówka Podlaska. 

Uchwała Nr XXII/175/2021 w sprawie funduszu sołeckiego. 

Uchwała Nr XXII/176/2021 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Lubelskiemu. 

Uchwała Nr XXII/177/2021 w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi radzyńskiemu. 

Uchwała Nr XXII/178/2021 w sprawie określenia warunków i trybu finansowania zadania własnego 

Gminy Komarówka Podlaska w zakresie rozwoju sportu. 

Uchwała Nr XXII/179/2021 w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi radzyńskiemu. 

Uchwała Nr XXII/180/2021 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 
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Uchwała Nr XXII/181/2021 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok. 

 


